
UDDRAG AF BESTYRELSESMØDET DEN 10. MARTS 2020.  
Der har været afholdt bestyrelsesmøde i DMKA. Heraf uddrag fra mødet. 

 

Økonomi og Medlemstal 
I øjeblikket har vi 171 medlemmer, fordelt med 44 aktive, 26 ungdomsmedlemmer, 99 almindelige 
og 2 prøvemedlemmer. Af de 99 almindelige medlemmer vedr. 58 Ungdomsskolen i Århus. Den 
3/4 2019 havde vi 143 medlemmer, bl.a. var der 72 aktive. 
 
Orientering fra Kart-afdelingen 
Der er indgået aftale om leje for 2020 med Forsvaret og der er bestilt banesyn hos DASU inden 1/4.  
Der er indgået aftale med ungdomsskolerne både Århus og Skanderborg. Spillereglerne er skærpet 
bl.a. at der ikke må ændres på banen. 
 
Racehall fortsætter måneden ud. Der er kommet 18 nye medlemmer ☺. Det interessante er om de 
hænger ved. 
 
En af vores dommere har stillet spørgsmål til reglementet i forhold til et løb næste weekend. PS har 
sendt videre til KU under DASU. 
 
Ring Djursland 
Fonden har indgået aftale med SMOK omkring løbsafvikling i 2020. 
 
DASU’s skrivelse vedrørende KU/Kim 
Der er kommet en skrivelse fra DASU om at bestyrelsen har ”afsat” Kim som formand, på 
baggrund af en større mail-korrespondance. 
 
Spørgsmålet er om vi fra DMKAs bestyrelses skal komme med indsigelse. Alternativt er om hele 
processen og deltagelse i mødet i morgen, skal ligge i KU.  
 
Bestyrelsen har besluttet at KU tager sagen herfra og finder en person som kan deltage i morgen. 
 
Årsmøde og Generalforsamling den 26/3 
Regnskab på PowerPoint m.v. 
Julie stiller ikke op igen, så der skal findes en ny. 
 
Angående Generalforsamlingen så sørger Arne for en beretning – Mette har regnskab på 
PowerPoint. Det er revideret. 
Angående kontingent – så foreslår vi uændret, med forbehold for DASU. 
Vi skal have nye folk i bestyrelsen!! 
Torben K. stiller op som revisor igen. 
  
Eventuelt 
Næste bestyrelsesmøde skal besluttes efter generalforsamlingen. 
 


